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Referat bestyrelsesmøde d. 10.06.2024.  

Deltagere: Jens Chr. (Krøjer), Tove, Niels Henrik, Jan, Flemming, Kresten 

Fraværende: Jens Kr. Yde (Kris)  

Dagsorden.  

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Ekstraordinær generalforsamling 

4. Div. udvalg 

5. Evt.  

 

1. Referatet fra 08.05.24 godkendes og underskrives.   

 

 

2. Balancen gennemgås. 

Krøjer foreslår at alle indkøb i greenkeeper gården over kr. 10.000, - afskrives over en årrække.   

Indtægts siden er næsten lig med 2023. 

Vi er udfordret på maskinsiden hvor flere køretøjer begynder at drille.  

Der er pt. mange tilgodehavende, vi forsøger at rykke endnu engang, ellers må vi spærre folks 

banetilladelse.  

Bestyrelsen er overordnet tilfreds med balancen.    

Da der er problemer med 2 golfbiler og vores reparationsudgifter til disse ikke står mål med 

bilernes stand, påtænker bestyrelsen at leje golfbiler. NH har talt med firmaet CartCare hvor der 

kan lejes en golfbil til kr. 675,- + 130,- for et elektronisk nøglesystem (priser + moms) pr. måned. 

Det aftales at NH arbejder videre med sagen.   

Roughklipperen er brændt sammen. Krøjer foreslår at droppe klip af roughén, det er der dog ikke 

den store enighed om. Kresten arbejder på indkøb af klipper sammen i fællesskab Jens.   

   

3. Klubben afholder efter bestyrelsesmødet ekstraordinær generalforsamling, Krøjer har styr på 

vedtægterne og dagsorden.    

 

 

 

4. Sponsorudvalg:  

Sponsorudvalget holder møde d.12, har skal sponsormatchen planlægges.  

Hilding Anders har desværre opsagt sit sponsorat fra årsskiftet, det forventes at de forsætter med 

den årlige ”Lama” match.    

 

5. Baneudvalg: 

Krøjer fortæller at banen får ros.  

Pernelle er ansat i gården som medhjælper. 

Kresten og NH synes at vi skal have klippet nogle grene der hænger og gener, NH tager fat i det 

grønne udvalg. 

Flemming West foreslår en bro over hul 17        
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Morgendrengene har tilbudt at skænke klubben en robot klipper til at varetage områderne omkring 

klubhuset.  

  

 

Begynderudvalg: 

Udvalget har kørt 15 og 12 nybegyndere igennem begynderkursus, de fleste er kommet godt i gang.  

Mange unge drenge på holdene, Udvalget arbejder med at arrangerer en lille match for spillere 

under 25 år.  

 

Matchudvalget: 

Udvalget er snart klar til at prøve elektronisk scorekort til match, afprøvet i Herreklubben.  

Næste opgave er djævlegolf, skal kun stå for scorekort, Morten Nielsen har fod på resten. Dernæst 

er der Lama match og Klubmesterskabet.  

    

Husudvalget: 

Kontoret kører godt, Bente gør det godt.  

NH og Kresten siger at der ofte mangler drikkevarer i automaten, Tove drøfter det med husholdet.  

 

 

6. Tove har opsagt kontrakten på toiletartiklerne, udløber om 1 år.  

Bestyrelsens golftur går i år til Harrevig, afholdes d. 6. juli.    

 

Næste møde er fastsat til d. 2. juli kl. 16:30.  

      

 


